
 

 

Zápisnica z rozšíreného zasadnutia RK konaného dňa 18.3.2023 

Prítomní:  za RK: S.Grinčová, I. Benzová, L.Bohunická 

Za TK: J. Schmidová, M. Lukáčová 

Gen. sekretárka: L. Vozárová  

Program: 

1. Problém vzdelávania medzinárodných rozhodcov, kontrolórov, 

špecialistov, doplnenie chýbajúcich informácií. 

2. Vzdelávanie Data a video operátorov 

3. Problematika testov, možné technické zmeny 

4. Problém vzdelávania pretekárov 

5. Otázky spätnej väzby vo vzťahu rozhodcovia – pretekári 

6. Rôzne  

K bodu 1/ 

Prihlášky špecialistov na online seminár odosiela SKrZ. Je potrebné poslať 

prihlášky pre Z. Drnzíkovú, Z. Horoščákovú, a T. Kiku. Rozhodcovia nepotrebujú 

prihlášku, ale musia do konca júna splniť online testovanie. 

RK nominuje na prezenčný seminár : 

L. Polačkovúna seminár do Berlína – športové dvojice. RK navrhla príspevok vo 

výške 250,- € 

D. Mitickúna seminár do Berlína – športové dvojice. RK navrhla príspevok vo 

výške 200,- € 

V. Čuchrana, seminár a skúšky na ISU referee pre tance. Tento seminár 

predstavuje zároveň splnenie povinnosti rozhodcovského seminára. Návrh 

1000 EUR. 

H. Fialkovú na seminár ku komponentom. Hoci je rozhodkyňa ISU nemá pobyt 

hradený. Návrh 1000 EUR. 

 



L. Polačkovúna skúšky na medzinárodného rozhodcu.V prípade, že skúšku 
úspešne zloží,  SKrZ prispeje na náklady, predpoklad je  1000€. 
 
K bodu 2/ 
RK prerokovala problém vzdelávania a nominácií data a video operátorov. 
Navrhujeme realizáciu školenia DVO pred začiatkom novej súťažnej sezóny, tak 
aby boli všetci z oficiálneho zoznamu schopní vykonávať plnohodnotne tak 
video ako aj data operátorov. Predstaviteľky TK prerokujú tieto otázky 
s ostatnými členmi TK a stanovisko poskytnú RK. V kompetencii RK je školenie 
DVO, ale na preteky SP ich nominuje TK. RK navrhuje, aby DVO spadali v plnej 
kompetencii pod RK. 
 
K bodu 3/ 
RK navrhuje členom TK a TMK upraviť časový harmonogram rozjazdok 
v testoch. Rozjazdky pred skokovou časťou jednotlivých testov by, podľa RK, 
bolo možné skrátiť. Zároveň v diskusii k tejto problematike odznel názor, že by 
bolo rozumné stanoviť počet detí pre jeden termín testov. Predbežný návrh 
max. 100 účastníkov/pretekárov denne, resp. 8 hodín programu denne. Návrh 
musí prerokovať TMK a TK. 
 
K bodom 4 a 5/ 
RK konštatovala potrebu dobrej znalosti pravidiel nášho športu nielen pre 
trénerov, ale aj pre športovcov. Dostatočný  priestor poskytujú letné kempy. 
Preto odporúčame venovať tejto problematike pozornosť a nájsť možnosť 
sprostredkovať pretekárom dôležité informácie. 
O čosi podobné sme sa usilovali návrhom pohovorov s najúspešnejšími 
pretekármi po ukončení kategórií starších žiakov a juniorov na MS SR. Išlo 
o bezprostrednú spätnú väzbu zo strany rozhodcov a vysvetlenie problematiky 
hodnotenia tak, aby nové programy akcentovali predovšetkým pozitíva 
jednotlivých pretekárov. 
Výkonný výbor s pohovormi nesúhlasil. RK akceptovala rozhodnutie VV avšak 
stále sme presvedčení, že pohovory mohli byť prospešné a bolo možné ich 
zvládnuť aj organizačne.Preto ich navrhujeme zaradiť do programu 
budúcoročných M SR, resp. 4 Nations, sledovaných pretekov alebo iných 
vybraných pretekov tak, aby mohli športovci a tréneri pracovať na zlepšovaní 
v priebehu sezóny. 
 
K bodu 6/ 
a/ Predstaviteľky TK otvorili problém nominácií na MS SR. V niektorých 
kategóriách bol výrazný výkonnostný rozdiel medzi najlepšími a najhoršími 



pretekármi. V tejto súvislosti stojí za uváženie, či nepoužiť technické skóre v 
kategóriách staršie žiačky, starší žiaci,  juniorky a juniori.Otvoril sa aj problém 
výnimiek pre juniorov, ktorí štartovali na seniorských MS SR. Tieto problémy 
však nerieši RK. Prerokovať ich musia všetky komisie. 
b/ RK pripravuje rozpočet pre nasledujúce obdobie. Jeho návrh je v prílohe. 
 
 
Zapísala Bohunická 
 
 
 

 


